

Emerytury i renty w górę



Emerytury i renty w górę

Data publikacji
22.12.2020 11:09

Od marca 2021 r. emerytury i renty wzrosną o co najmniej 50 zł, a najniższe świadczenia wyniosą 1250 zł. Rada Ministrów przyjęła projekt

ustawy w sprawie waloryzacji świadczeń.

Renty z tytułu częściowej niezdolności do pracy wzrosną do 937,50 zł.

Zgodnie z projektem ustawy wzrośnie także m.in. próg dochodowy przy świadczeniu miesięcznie dla osób niezdolnych do samodzielnej egzystencji – do 1750 zł.

Dodatkowo podwyższona zostanie kwota graniczna uprawniająca do przyznania świadczenia wyrównawczego dla działaczy opozycji antykomunistycznej i osób represjonowanych (do 2450 zł).

Aktualnie minimalna emerytura, renta z tytułu całkowitej niezdolności do pracy, renta rodzinna i renta socjalna wynoszą 1200 zł. Renta z tytułu częściowej niezdolności do pracy to 900 zł.

Pełna treść informacji.

Źródło: <https://www.gov.pl/web/rodzina/emerytury-i-renty-w-gore-rzad-przyjal-projekt-ustawy>

Grafika: <https://pixabay.com/pl/>

- [PDF](#)
- [Drukuj](#)
- [Share](#)

- [Więcej aktualności](#)
- [Archiwum aktualności](#)